
Protokół Nr I/2024 
z obrad sesji inauguracyjnej Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 07 maja 2024 roku 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Radny Senior – p. Nikodem Jawor. 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Jako najstarszy wiekiem radny kadencji Rady Miejskiej 2024–2029 na podstawie art.20 ust.2 
ustawy o samorządzie gminnym otwieram jej pierwszą sesję. Proszę o powstanie do hymnu 
państwowego. 
Po odegraniu hymnu Radny Senior powitał zaproszonych gości: 
Radnych obecnej kadencji, którzy w dniu dzisiejszym obejmą swoje mandaty poprzez złożenie 
ślubowania, radnych Rady Powiatu Jędrzejowskiego naszego okręgu na najbliższą kadencję: 
Małgorzatę Muzoł, Marka Mentla, Krzysztofa Chmaruka, Komendanta Państwowej Straży 
Pożarnej w Jędrzejowie Mariusza Stolarczyka, Komendanta Powiatowego Policji w 
Jędrzejowie młodszego inspektora Piotra Piłatowskiego, Prezesa Zarządu Oddziału Miejsko-
Gminnego Związku OSP RP w Sędziszowie Januarego Ejsmonda, kierowników gminnych 
jednostek organizacyjnych. Sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli, mieszkańców 
gminy, którzy uczestniczą w  naszej  sesji oraz wszystkich, którzy oglądają transmisję obrad. 
Pierwsza sesja nowej rady to moment szczególny dla Nas wszystkich, zarówno dla tych którzy 
zostaliśmy wybrani, aby pełnić mandat radnego, jak i dla naszych wyborców, mieszkańców 
Gminy Sędziszów. Oddając swój głos w wyborach obdarzyli nas zaufaniem wierząc, że 
będziemy godnie reprezentować ich potrzeby, wspólnie rozwiązywać problemy dla dobra 
każdego mieszkańca. Szanowni zebrani, nad dopilnowaniem procedur ustalonych ordynacją 
wyborczą w naszej gminie czuwała Miejska Komisja Wyborcza w Sędziszowie powołana przez 
Komisarza Wyborczego w Kielcach do przeprowadzenia wyborów samorządowych 2024, w 
składzie: przewodniczący - Stanisław Mach, zastępca przewodniczącego – Teresa Szczęsna, 
członkowie: Bożena Grabek, Wioletta Pycia, Anna Szymańska, Dorota Kwiecień, Beata 
Olszewska, Kamil Matyśkiewicz, Wojciech Koziński. Proszę o wypełnienie obowiązku 
zawartego w art.13 ust. 7 ordynacji wyborczej tj. wręczenie zaświadczeń o wyborze na funkcję 
radnego Rady Miejskiej Sędziszów. Proszę przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej 
pana Stanisława Macha oraz zastępcę przewodniczącego panią Teresę Szczęsną o wręczenie 
zaświadczeń. Na podstawie protokołu z wyborów do Rady Miejskiej Sędziszów zarządzonych 
na dzień 07 kwietnia 2024 roku proszę o odbiór zaświadczeń o wyborze na funkcję radnego. 
Ad. 2 
W tym miejscu z-ca przewodniczącego p. Teresa Szczęsna odczytała radnych według okręgów: 
Okręg Nr 1 - Aleksandrów, Krzcięcice, Mierzyn, Piołunka,  Słaboszowice, Wojciechowice,  – 
Pani Aneta Konieczna. 
Okręg Nr 2 - Boleścice, Borszowice, Grązów, Zielonki, Zagaje, Pawłowice 103-119  – Pana 
Nikodem Jawor.   
Okręg Nr 3 - Łowinia, Pawłowice 1-102, Sosnowiec – Pana Andrzej Jupowicz. 
Okręg Nr 4 - Bugaj, Czekaj-  Krzelów, Marianów, Swaryszów, Szałas, Tarnawa, Tarnawa-
Wydanka - Pan Jacek  Sroka. 
Okręg Nr 5 - Białowieża, Czepiec, Mstyczów,  Przełaj, Przełaj – Czepiecki  - Pan Jakub 
Soboń.                     
Okręg Nr 6 - Jeżów, Klimontów, Klimontówek, Podsadek – Pani  Wioletta Kamińska. 
Okręg Nr 7 - Gniewięcin, Piła -  Pan Wiktor Tabor. 
Okręg Nr 8 - miasto Sędziszów ulice: Bąkowska, Gródek, Kościelna, Marianowska, 
Partyzantów, Piaskowa, Rynek, Rzeczna, Sportowa, Widokowa, Wspólna, Żwirkowa – Pan 
Paweł Adamski. 
   



Okręg Nr 9 - miasto Sędziszów ulice: Bukowa, Cicha, Dworcowa 1-14, Gniewięcińska, 
Jędrzejowska, Kielecka, Klonowa,  Nagłowicka, Polna, Rajska 50-59, Wodzisławska – Pan 
Zbigniew Adamski. 
Okręg Nr 10 - miasto Sędziszów ulice: Dworcowa 15-30, Działkowa, Kolejowa, Tadeusza 
Kościuszki, Krótka, Orzechowa,  Rajska 1-49A, Słoneczna, Spokojna, 1000-lecia, Wesoła, Os. 
Na Skarpie bloki Nr 1 i Nr 2, Różana – Pan Dariusz Wróbel. 
Okręg Nr 11 - miasto Sędziszów ulice: Leśna, Zielona, Na Wzgórzu, Os Na Skarpie bloki  Nr 
6, Nr 10, Nr 13, Nr 14, Nr 15,  Nr 16 – Pan Zdzisław Makuch. 
Okręg Nr 12 - miasto Sędziszów ulice: Jagodowa, Kwiatowa, Majowa, Makowa, Ogrodowa, 
Osiedle Drewniane, Wiśniowa, Wrzosowa, Os Na Skarpie bloki Nr 3,  Nr 4, Nr 5, Nr 7, Nr 11, 
Nr 12 – Pani Renata Pacholec. 
Okręg Nr 13 - miasto Sędziszów ulice: Armii  Krajowej, Osiedle Sady bloki: Nr 1, Nr 2, Nr 3, 
Nr 6, Nr 7, Nr 8, Nr 10, Nr 11, Nr 12 – Pani Bożena Wójcik. 
Okręg Nr 14 - miasto Sędziszów ulice: Kardynała Wyszyńskiego, Osiedle Sady bloki: Nr 13, 
Nr 14, Nr 15, Nr 16, Nr 17, Nr 18, Nr 19 – Pan Jarosław Jaworski. 
Okręg Nr 15 - miasto Sędziszów ulice: Akacjowa, Batalionów Chłopskich, Bohaterów 
Swaryszowa, Dworcowa 31-59, Jarzębinowa, Jaśminowa, Kasztanowa, Klimontowska, 
Przemysłowa, Spółdzielcza, Osiedle Sady bloki: Nr 20, Nr 21, Nr 22, Nr 25, Nr 26, Nr 26A– 
Pan Damian Kalita. 
Pan Stanisław Mach:  
Wszystkim wybranym radnym, w imieniu Miejskiej Komisji Wyborczej w Sędziszowie 
gratuluję oraz  życzę wszystkiego najlepszego, owocnej  
i przynoszącej efekty pracy dla dobra naszej gminy. 
Ad. 3 
Radny Senior Nikodem Jawor:  
Przystępujemy do punktu 3 obrad - wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji 
Wyborczej w Sędziszowie nowo wybranemu Burmistrzowi Sędziszowa, zaświadczenia o 
wyborze. Zapraszam przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej Stanisława Macha oraz 
pana Wacława Szarka. 
 
W tym miejscu nastąpiło wręczenie zaświadczenia o wyborze p. Burmistrzowi Sędziszowa 
Wacławowi Szarkowi.  
 
Ad. 4 
Radny Senior Nikodem Jawor:  
Dziękujemy Państwu za wręczenie zaświadczeń i życzenia. Przystępujemy do pkt. 4 obrad 
dzisiejszej sesji tj. do złożenia ślubowania przez radnych. Złożenie ślubowania jest 
obowiązkiem każdego radnego. Ślubowanie radni składają na pierwszej sesji. Odmowa 
złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu. Ślubowanie odbywa się w ten sposób że 
po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „Ślubuję”. 
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. Jako radny 
senior odczytam Rotę ślubowania i poproszę najmłodszą radną nowej kadencji panią Wiolettę 
Kamińską o odczytanie w porządku alfabetycznym nazwisk radnych do złożenia ślubowania.  
W tym miejscu radni złożyli ślubowanie: 
1). Radny Adamski Paweł. 
2). Radny Adamski Zbigniew. 
3). Radny Jawor Nikodem. 
4). Radny Jaworski Jarosław. 
5). Radny Jupowicz Andrzej. 
6). Radny Kalita Damian. 



7). Radna Kamińska Wioletta. 
8). Radna Konieczna Aneta. 
9). Radny Makuch Zdzisław. 
10). Radna Pacholec Renata. 
11). Radny Soboń Jakub. 
12). Radny Sroka Jacek. 
13). Radny Tabor Wiktor. 
14). Radna Wójcik Bożena. 
15). Radny Wróbel Dariusz. 
 
Ad. 5 
Radny Senior Nikodem Jawor: Stwierdzam, że podczas obrad dzisiejszej sesji ślubowanie 
złożyło 15 radnych Rady Miejskiej i tym samym zgodnie z art.23a pkt.1 ustawy o samorządzie 
gminnym objęli oni swoje mandaty. Od tej chwili sprawujecie Państwo mandat radnego Rady 
Miejskiej Sędziszów kadencji 2024-2029. Przystępujemy do pkt. 5 obrad – na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że obecnych jest 15 radnych. Art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie 
gminnym stanowi, że uchwały rady zapadają zwykłą większością głosów w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu jawnym, chyba że ustawa stanowi 
inaczej. Uznać więc należy, że na dzisiejszej sesji jesteśmy władni podejmować wiążące 
uchwały. W celu usprawnienia obrad dzisiejszej sesji proponuję powołać na sekretarza obrad 
Radnego Pawła Adamskiego 
Czy wyraża pan zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad ? 
Radny P. Adamski: 
Tak, wyrażam zgodę.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Kto z państwa jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Głosowanie: 15 głosów Za, jednogłośnie. 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Stwierdzam, że Sekretarzem obrad wybrano Pana Pawła Adamskiego.  
Ad. 6 
Przedstawiam Szanownej Radzie proponowany porządek obrad zgodny z postanowieniem Nr 
204/2024 Komisarza Wyborczego w Kielcach III:   
1. Otwarcie przez Radnego Seniora I sesji Rady Miejskiej Sędziszów. 
2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  
w Sędziszowie nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze 
3. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej  
w Sędziszowie nowo wybranemu Burmistrzowi Sędziszowa zaświadczenia o wyborze. 
4. Złożenie ślubowania przez Radnych Rady Miejskiej Sędziszów 
5. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
6. Przyjęcie porządku obrad. 
7. Wybór przewodniczącego Rady Miejskiej Sędziszów. 
8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Sędziszów prowadzenia obrad. 
9. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Sędziszów.  
10. Złożenie Ślubowania przez Burmistrza Sędziszowa. 
11. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej Sędziszów.  
 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Szanowni Państwo, punkty 1-5 zostały już zrealizowane. Proszę o przegłosowanie 
przedstawionego porządku obrad. Głosujemy poprzez przyciśnięcie przycisku i podniesienie 
ręki. Kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad?  Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  



Głosowanie: 
14 głosów ZA, 1 osoba się wstrzymała – radny Nikodem Jawor.  
Stwierdzam, że sesja przyjęła proponowany porządek obrad. 
Ad.7. 
Radny Senior Nikodem Jawor:  
Przystępujemy do realizacji 7 punktu porządku obrad, którym jest – wybór przewodniczącego 
Rady Miejskiej Sędziszów. Art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym stanowi ,że Rada 
wybiera ze swego grona przewodniczącego, bezwzględną większością głosów, w obecności co 
najmniej połowy ustawowego składu, w głosowaniu tajnym. W związku z tym w pierwszej 
kolejności przystępujemy do powołania Komisji Skrutacyjnej. Proponuję by wybrać jedną 
komisję do wyboru przewodniczącego rady oraz wiceprzewodniczących. Czy jest jakiś głos 
sprzeciwu w tym temacie ? Nie widzę, proszę o podawanie kandydatów - 3 osobową komisję 
skrutacyjną wybierzemy w głosowaniu jawnym, zwykłą większością głosów. Przypominam, 
że członkowie komisji skrutacyjnej nie mogą ubiegać się o funkcję przewodniczącego ani 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Sędziszów. Proszę o podawanie nazwisk kandydatów 
na członków komisji skrutacyjnej. 
Radna B. Wójcik: 
Do Komisji Skrutacyjnej zgłaszam radnego Zdzisława Makuch. 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Czy wyraża pan zgodę? 
Radny Z. Makuch: 
Tak, wyrażam zgodę.  
Radny D. Wróbel: 
Zgłaszam kandydaturę radnego Pawła Adamskiego. 
Radny P. Adamski: 
Wyrażam zgodę.  
Radny W. Tabor: 
Zgłaszam kandydaturę radnego Jarosława Jaworskiego.  
Radny J. Jaworski: 
Wyrażam zgodę. 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Proszę o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej. Kto jest za składem Komisji? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał?  
Głosowanie: 14 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się – radny Nikodem Jawor.  
 
W tym miejscu Radny Senior odczytał Uchwałę Nr I/1/2024 Rady Miejskiej Sędziszów w 
sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do wyboru przewodniczącego oraz dwóch 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Sędziszów. 
 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Stwierdzam że Rada powołała Komisję Skrutacyjną w składzie: przewodniczący - Zdzisław 
Makuch – przewodniczący, członkowie: Paweł Adamski, Jarosław Jaworski.  
Przystępujemy do wyboru przewodniczącego Rady Miejskiej Sędziszów. Proszę o podawanie 
kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady Miejskiej Sędziszów. 
Radna B. Wójcik: 
Zgłaszam na przewodniczącego Rady Miejskiej p. Dariusza Wróbel.  
Radny D. Wróbel: 
Wyrażam zgodę.  
 
 



Radny W. Tabor: 
Zgłaszam radną Anetę Konieczną. Jest to osoba godna tej funkcji, gdyż sprawowała już funkcję 
wiceprzewodniczącej Rady. Następnie w chwili choroby przewodniczącego, zastępowała go. 
Jest to osoba ponad podziałami, bezpartyjna, startowała samodzielnie po raz 3 do Rady 
Miejskiej. Mieszkańcy udzielili jej poparcia. Jest bardzo aktywna w swoim środowisku, jest 
współorganizatorką wszelkich imprez na szczeblu kościelnym jak i samorządowym. Potrzeba 
nam takich kompetentnych osób.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Czy radna Aneta Konieczna wyraża zgodę? 
Radna A. Konieczna: 
Wyrażam zgodę.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę.  
Ogłaszam 10 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania.  
 
Po przerwie stawili się jak dotychczas.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Czy Komisja jest już gotowa? 
Proszę o wręczenie głosującym kart do głosowania i powtórzenie zasad głosowania. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej wyczytuje w kolejności alfabetycznej nazwiska radnych, 
którzy odbierają kartę do głosowania, oddają pisemnie głos na otrzymanej karcie. W celu 
zapewnienia tajności wyborów głosowanie odbywa się za kotarą. 
P. Mecenas Ewa Dąbrowska: 
Przypomnę państwu zasady głosowania. Musicie państwo oddać głos przy każdym nazwisku: 
tak, nie lub wstrzymuję się. Dla ważności waszego głosu konieczne jest zaznaczenie przy 
każdym nazwisku odpowiedniego okienka. Jeżeli będzie zaznaczone tylko przy jednym to cała 
karta będzie nieważna i głos też będzie nieważny.  
Radny J. Jaworski: 
Jeżeli oddamy dwa głosy na „tak” to głos jest nieważny. Możemy oddać dwa głosy na „nie” i 
wtedy głos jest ważny, ale nic nie wnosi.  
Radna R. Pacholec: 
Jeden głos na „tak”, jeden głos na „nie” lub „wstrzymuję się”.  
Radny J. Jaworski: 
Jeżeli oddamy przy jednej osobie głos na „tak” to przy drugiej możemy oddać głos na „nie” lub 
„wstrzymuję się”. Nie możemy oddać 2 głosów na „tak”. 
P. Mecenas Ewa Dąbrowska: 
Jedna osoba musi uzyskać 8 głosów, żeby była bezwzględna większość w przypadku 15-
osobowej Rady jak jest u nas. Proszę jeszcze członków Komisji Skrutacyjnej o oddalenie się, 
a Radnego Seniora o zarządzenie 5 minut przerwy.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Zarządzam 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie stawili się jak dotychczas.  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Czy nie można uprościć tego głosowania? Jest dużo nowych radnych. Pomyłki się wszędzie 
zdarzają.  
P. Mecenas Ewa Dąbrowska: 
Głosowanie na przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  zostało określone 
w Uchwale Rady Miejskiej – waszym Statucie i musimy postępować literalnie tak jak brzmi 
Statut. Komisja Skrutacyjna przygotowała 15 kart do głosowania z uwagi na fakt, że jest was 



15 obecnych na sesji. Głosowanie odbywa się za pomocą tych kart. Na tych kartach widnieją 2 
nazwiska. Proszę o wyświetlenia karty do głosowania. Każda z kart do głosowania jest 
opieczętowana i zaparafowana przez wszystkich członków komisji skrutacyjnej. Jest też na niej 
zaznaczona data głosowania. Na karcie nazwiska radnych umieszczone są w porządku 
alfabetycznym albowiem tak stanowi Statut. Obok każdego nazwiska znajdują się 3 kratki: 
jedna kratka przy wyrazie „tak”, druga kratka przy wyrazie „nie”, trzecia kratka  przy wyrazie 
„wstrzymuję się”.  
Radny P. Adamski: 
Listy do głosowania są jednak troszkę w innej kolejności wyświetlone niż te, które posiadam.  
P. Mecenas Ewa Dąbrowska: 
Karta jest przygotowana alfabetycznie. Wyświetlona karta do głosowania jest taka, jaką dostał 
informatyk. Otrzymacie karty, gdzie pod pierwszą pozycją będzie nazwisko radnej Anety 
Koniecznej, a pod drugą pozycją będzie nazwisko radnego Dariusza Wróbla, ponieważ tak 
mówi Statut. Każdy z państwa oddaje głos i dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x” 
w kratce obok wyrazu „tak” opowiadając się za wyborem, „nie” opowiadając się przeciwko 
wyborowi, lub w kratce „wstrzymuję się” nie głosując na danego kandydata w ogóle. Żeby 
kandydat uzyskał bezwzględną większość głosów i otrzymał funkcję przewodniczącego Rady 
Miejskiej musi uzyskać 8 głosów na tak. Musicie państwo zaznaczyć swoje wybory zarówno 
przy nazwisku pod numerem pierwszym jak i przy nazwisku pod numerem drugim. Musicie 
oddać 2 głosy. Czy wszystko jest dla państwa jasne?  
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Przystępujemy do głosowania. 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytał w kolejności alfabetycznej radnych, którzy 
otrzymali kolejno karty do głosowania i oddali swoje głosy.  
 
Radny Senior zarządził przerwę dla potrzeb Komisji Skrutacyjnej w celu policzenia głosów i 
sporządzenia protokołu z wyników tajnego głosowania.  
Po przewie stawili się jak dotychczas. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 
wyników głosowania.  
Radny Senior odczytał uchwałę o wyborze przewodniczącego.  
Ad. 8 
Radny Senior Nikodem Jawor: 
Proszę p. Anetę Konieczną o objęcie przewodnictwa obrad. Gratuluję i proszę o przyjęcie 
insygniów władzy przewodniczącego rady Miejskiej Sędziszów.  
 
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Chciałabym podziękować radnym za zaufanie, jakim mnie obdarzyli. Jest to dla mnie ogromny 
zaszczyt. Zdaję sobie sprawę, że jest również ogromną odpowiedzialność, żeby nasze 
poczynania, nasze obrady odniosły oczekiwany efekt dla mieszkańców. Ze swojej strony 
chciałam zapewnić, że będę starała się jednoczyć naszą radę, zawsze służyć mieszkańcom. 
Moje motto jako radnej jest „Z wami wszystko, sama nic” i chciałabym to podtrzymać. 
Chciałabym, żeby współpraca z mieszkańcami układała nam się jak najlepiej. Żebyśmy 
tworzyli nowe, piękne rzeczy na przyszłe pokolenia i żeby nasza gmina rozwijała się i kwitła. 
Obiecuję, że będę się starała wsłuchiwać w głosy radnych, w głosy mieszkańców. Żebyśmy się 
spierali, kłócili nawet, ale zawsze wypracowywali wspólny kompromis, który będzie służył 
nam wszystkim, jako gmina, jako cała społeczność. Dziękuję serdecznie jeszcze raz. Dziękuję 
z tego miejsca jeszcze moim wyborcom, którzy oddali na mnie głos w wyborach 7 kwietnia i 
umożliwili to, że dziś mogłam objąć to zaszczytne stanowisk. Dziękuję bardzo.   
 
 



Ad. 9 
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Kolejnym pkt. naszych obrad jest wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Art.19 ustawy 
o samorządzie gminnym stanowi, że rada wybiera ze swego grona od 1 – 3 
wiceprzewodniczących w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów ustawowego 
składu rady – tak jak przy wyborze przewodniczącego. 
Statut  Gminy Sędziszów, określa, że liczba wiceprzewodniczących dla Rady Miejskiej w 
Sędziszowie wynosi 2 osoby. Przystępujemy do czynności proceduralnych. 
Proszę komisję skrutacyjną o przeprowadzenie procedur wyborczych. Przypomnę, że 
obowiązują takie same zasady, jak podczas wyboru przewodniczącego rady. Proszę o 
podawanie nazwisk kandydatów na wiceprzewodniczących Rady.  
Radna B. Wójcik: 
Zgłaszam kandydata na wiceprzewodniczącego p. Dariusza Wróbel.   
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Czy pan wyraża zgodę? 
Radny D. Wróbel: 
Wyrażam. 
Radna R. Pacholec: 
Ja podaję kandydaturę p. Zbigniewa Adamskiego.  
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Czy wyraża pan zgodę? 
Radny Z. Adamski: 
Wyrażam. 
Radny D. Wróbel: 
Zgłaszam kandydaturę p. Wioletty Kamińskiej.  
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Czy wyraża pani zgodę? 
Radna W. Kamińska: 
Wyrażam zgodę.  
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Czy mamy jeszcze jakąś kandydaturę? Nie widzę, nie słyszę. Na stanowisko 
wiceprzewodniczących zostało zgłoszonych 3 osoby: 

1. Dariusz Wróbel. 
2. Zbigniew Adamski. 
3. Wioletta Kamińska.  

Proszę Komisję Skrutacyjną  o przygotowanie kart do głosowania. Zarządzam 10 minut 
przerwy. 
Po przerwie stawili się jak dotychczas.  
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Proszę Komisję Skrutacyjną o wręczenie kart do głosowania i przypomnienie zasad 
głosowania.  
P. Mecenas Ewa Dąbrowska: 
Karta do głosowania jaką państwo otrzymacie jest widoczna na telewizorze. Każdy z 
wiceprzewodniczących musi uzyskać 8 głosów na tak, czyli w przypadku dwóch nazwisk 
musicie państwo zagłosować na tak, jeśli chcecie, żeby podczas tego głosowania został 
wyłoniony wiceprzewodniczący i żeby nie powtarzać głosowania. Jeżeli nie uzyskamy 8 
głosów na tak przy danym nazwisku to ta osoba nie zostaje wiceprzewodniczącym i czynności 
musimy powtórzyć. Każdy z wiceprzewodniczących musi uzyskać 8 głosów na tak. A przy 
jednym nazwisku głos na nie lub wstrzymuję się. Przy każdym nazwisku musimy oznaczyć 
wybór.  



Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytał w kolejności alfabetycznej radnych, którzy 
otrzymali kolejno karty do głosowania i oddali swoje głosy.  
 
Przewodnicząca A. Konieczna zarządziła przerwę dla potrzeb Komisji Skrutacyjnej w celu 
policzenia głosów i sporządzenia protokołu z wyników tajnego głosowania.  
Po przewie stawili się jak dotychczas. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 
wyników głosowania.  
Przewodnicząca A. Konieczna odczytała uchwałę o wyborze przewodniczącego.  
Na funkcję wiceprzewodniczących zostali wybrani radni: Zbigniew Adamski i Dariusz Wróbel.  
 
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Stwierdzam ,że podczas obrad dzisiejszej sesji Rada Miejska wypełniła ustawowy obowiązek 
i dokonała ukonstytuowania się poprzez wybór: przewodniczącego i dwóch 
wiceprzewodniczących. Kolejnym punktem naszych obrad jest złożenie ślubowania przez 
Burmistrza Sędziszowa. Zapraszam pana Wacława Szarka i proszę o złożenie ślubowania, które 
jest warunkiem koniecznym do objęcia funkcji Burmistrza Sędziszowa. 
 
Ad. 10 
Burmistrz Wacław Szarek składa ślubowanie:  
„Obejmując urząd Burmistrza, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 
powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 
gminy. Tak mi dopomóż Bóg”.  
W tym miejscu nastąpiło wręczenie kwiatów oraz życzeń p. Burmistrzowi. 
Pan Burmistrz: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni Państwo tutaj zgromadzeni, ci którzy nas 
oglądają, chciałem bardzo serdecznie podziękować za wybór, chociaż od 7 kwietnia trochę 
czasu minęło, to pozwolę sobie z tej okazji skorzystać i podziękować tym mieszkańcom, którzy 
obdarzyli mnie zaufaniem. Jednocześnie wszystkim pozostałym również dziękuję i swoim 
działaniem będę się starał czynić wszystko, aby ich przekonać, że jest możliwa dobra 
współpraca i osiąganie wspólnych sukcesów. Pani Przewodnicząca i Wysoka rado przed nami 
5 lat wspólnej pracy służenia naszym mieszkańcom. Ja ze swojej strony deklaruję, że z każdym 
z państwa jako radnymi na maksymalnie dobrym poziomie jako instytucja Burmistrza, ale 
również jako Urząd, jako jednostki podległe chcemy z państwem współpracować. Do tej pory 
nie było u nas w samorządzie koalicji, opozycji, oczywiście były grupy wspierające, mniej 
wspierające, ale nigdy nie było żadnych wyraźnych politycznych grup. I bardzo bym pragnął , 
żeby w kolejnych latach jak ktoś powie słowo „samorząd” to rozumiał dobrą współpracę, 
działanie i taką służbę, żeby te wnioski jakie mieszkańcy składają – oczywiście w miarę 
możliwości prawnych, finansowych, organizacyjnych – były maksymalnie dobrze wypełniane. 
My jako wybrańcy naszych mieszkańców sami musimy budować naszą rzeczywistość, 
wsłuchując się na co dzień najpierw jako radni w głosy sołtysów, mieszkańców, przenosząc to 
później na forum samorządowe, ale to my powinniśmy w dyskusjach, w toczonych sporach 
ustalać sobie co chcemy, jak chcemy, kiedy chcemy cokolwiek robić. Bardzo bym pragnął, 
żeby nikt z zewnątrz nam nie ulepszał życia, bo my będziemy decydować na radach, na 
komisjach, na spotkaniach w innych gremiach w jakich będziemy uczestniczyć. Ja deklaruję 
otwartość. Przed nami trudne lata, z wielkimi wyzwaniami i w sferze gospodarczej – te 
projekty, które mamy już rozpoczęte, za chwilę będziemy rozpoczynać kolejne – w sferze 
pomocy dla wszystkich naszych instytucji, zakładów pracy, organizacji pozarządowych,  to my 
będziemy dla części z nich tworzyć przepisy prawa, bo jesteście ciałem uchwałodawczym i 
musimy takie działania podejmować, żeby one były przyjazne dla ludzi. Ja deklaruję 
maksymalną pracowitość nielimitowaną, z żadnymi ograniczeniami czasowymi. Tak jak było 



do tej pory. Mam nadzieję, że wspólnie Wysoka Rada, instytucja Burmistrza, Burmistrz, Urząd, 
jednostki, sprostamy wyzwaniom ludzi, którzy na nas głosowali i nie tylko. A przekonamy do 
siebie tych, którzy na nas nie głosowali. Tej dobrej współpracy w środowisku, z sołtysami, z 
przewodniczącymi Zarządów Osiedli, ze wszystkim organizacjami – z całego serca wam życzę. 
Bardzo się cieszę, że pięciu proboszczy naszych parafii odprawiało tą uroczystą mszę na 
inaugurację nowej kadencji. Bardzo dziękuję proboszczom naszych pięciu parafii. Jeszcze raz 
dziękuję i proszę o współpracę, otwartość. Mam nadzieję, że efekty przerosną nasze 
wyobrażenia. Dziękuję.  
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Stwierdzam, że Pan Wacław Szarek objął Urząd Burmistrza Sędziszowa na IX kadencję 2024-
2029 . Gratuluję i życzę owocnej współpracy z Radą Miejską Sędziszów. 
Ad. 11 
Przewodnicząca A. Konieczna: 
Gratuluję serdecznie wszystkim radnym objęcia mandatów. Gratuluję panom funkcji 
wiceprzewodniczących. Pozwolę sobie przytoczyć słowa naszego ślubowania:  
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. Nie zapominajmy o tych słowach. Są one bardzo ważne, miejmy je głęboko w 
sercu. Chciałabym życzyć sobie i nam wszystkim, żeby nasza współpraca naprawdę się 
układała owocnie, żebyśmy mogli działać dla dobra naszych mieszkańców, bo to oni się 
przyczynili do tego w którym miejscu dzisiaj się znajdujemy. Dziękuję jeszcze raz i życzę 
wszystkiego dobrego.  
Zamykam I sesję Rady Miejskiej Sędziszów IX kadencji na lata 2024-2029.  
 
 Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała    Sekretarz     Przewodniczył  
 


